



Sehr geehrte Gäste,

der 115. Geburtstag des Hotel Atlantic Hamburg in diesem Jahr markiert gleichermaßen einen Meilenstein unserer erfolgreichen Geschichte und den Aufbruch in die Zukunft. Wir werden das Hotel Atlantic für Sie noch heller erstrahlen lassen.

Ab Anfang 2025 und bis Mitte 2027 werden wir sukzessive alle 221 Zimmer und Suiten im Hotel Atlantic neu gestalten sowie auf 1.500 Quadratmetern einen neuen luxuriösen großzügigen Spa mit In- und Outdoorpool schaffen. Zudem wird in unserer unmittelbaren Nachbarschaft an der Alstertwiete ein neues, eigenständiges Hotel entstehen.

Alle Um- und Neubauten werden unter laufendem Betrieb stattfinden und wir werden darauf achten, dass unsere Gäste auch in dieser Zeit den Komfort unseres Grandhotels genießen können. Dennoch hat das Hotel Atlantic der Zukunft temporäre Auswirkungen auf das Hotel Atlantic der Gegenwart:

- **Durch das Bauvorhaben ist der bisherige Spa-Bereich ab September 2024 nicht mehr nutzbar.**
- **Ab 15. Januar 2025 können wir Ihnen für die Zeit des Umbaus keine Parkplätze zur Verfügung stellen. Um das Hotel Atlantic Hamburg herum gibt es mehrere öffentliche Garagen. Einen Überblick mit aktueller Auslastungsanzeige finden Sie hier: <https://www.hamburg.de/parken/>**

Für detaillierte Informationen, Ihre Fragen und Reservierungen sind wir jederzeit gern unter 040-28 88 711 für Sie erreichbar.

Wir danken Ihnen für Ihr Verständnis und Ihre Unterstützung auf der Reise in die Zukunft des Hotel Atlantic Hamburg!

Mit herzlichen Grüßen

A handwritten signature in black ink, appearing to read 'André Vedovelli', is placed above the printed name.

André Vedovelli
GESCHÄFTSFÜHRENDER DIREKTOR



Dear Guests,

The 115th anniversary of Hotel Atlantic Hamburg this year marks both a milestone in our successful history and the beginning of a new chapter for the future. We are committed to making Hotel Atlantic shine even brighter for you.

Starting at the beginning of 2025 and continuing until mid-2027, we will be progressively redesigning all 221 rooms and suites at Hotel Atlantic, as well as creating a new luxurious, spacious spa spanning 1,500 square meters, complete with indoor and outdoor pools. Additionally, a new, independent hotel will be constructed in our immediate vicinity on Alstertwiete.

All renovation and new construction work will take place while the hotel remains operational, and we will ensure that our guests can continue to enjoy the comfort of our grand hotel during this period. However, the future of Hotel Atlantic will have temporary impacts on the present Hotel Atlantic:

- **Due to the construction project, the existing spa area will no longer be available from September 2024.**
- **From January 15, 2025 we will not be able to offer parking spaces during the renovation period. There are several public garages around Hotel Atlantic Hamburg. You can find an overview with current occupancy information here: <https://www.hamburg.de/parken/>**

For detailed information, your questions, and reservations, we are always happy to assist you at 040-28 88 711.

We thank you for your understanding and support as we journey into the future of Hotel Atlantic Hamburg!

Kind regards

A handwritten signature in black ink, appearing to read 'André Vedovelli', is placed above the printed name.

André Vedovelli
MANAGING DIRECTOR